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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr XXII/2016 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  31 sierpnia 2016 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 13 radnych (nieobecni byli radni Dorota 

Kruszyna i Robert Wcisło). 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

2. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

3. Wiesława Kowalewska – inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

4. Eugeniusz Krzyżanowski – radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

5. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności.  

 

 

Porządek obrad XXII Sesji Rady Gminy Zwierzyn 

1) Otwarcie XXII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum.  

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 

roku. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia wraz z Nadleśnictwem Strzelce Krajeńskie do wspólnej realizacji 

zadania pn. „Przebudowa dróg gminnych”, 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

7) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów. 

9) Wolne wnioski i informacje. 

10) Zamknięcie XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

1. Otwarcie XXII zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

 

            Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 11
10 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego  

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy 

obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości przybyłych na sesję. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
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             Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił 

porządek obrad. Następnie zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt informacja 

Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji oraz zapytał się, czy ze strony Rady 

są inne wnioski do przedstawionego porządku obrad i czy są uwagi do zgłoszonego wniosku. 

Radni nie zgłosili wniosków ani uwag do porządku obrad. Wobec powyższego 

przewodniczący RG zadał pytanie, kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad. 

Za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych, wstrzymała się od głosu radna Stefania 

Sierocińska. Następnie przewodniczący RG poinformował, że wprowadzony punkt do 

porządku obrad otrzyma nr 4, a kolejne punkty będą miały numerację o jeden wyżej. 

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

            Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali 

informację pisemną obejmującą działalność wójta w okresie międzysesyjnym i otworzył 

dyskusję (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

             Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 

roku. 

 

              Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy w kwestii wprowadzenia poinformowała 

m.in., że dochody w I półroczu br. były osiągnięte zgodnie z harmonogramem. Wydatki 

majątkowe będą wykonane w II półroczu 2016r., w I półroczu zostały wykonane na poziomie 

4%. Kredyty spłacane są na bieżąco, nie ma zaległości. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przekazał głos przewodniczącym komisji 

stałych Rady Gminy Zwierzyn w sprawie przedstawienia opinii odnośnie informacji Wójta 

Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gminy przedstawił 

opinię odnośnie informacji Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 

2016 roku (opinia nr 105/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Jarosław Skiba przewodniczący komisji społecznej przedstawił opinię odnośnie informacji 

Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 roku (opinia nr 

106/2016 w załączeniu do protokołu). 



3 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca komisji rewizyjnej przedstawiła opinię odnośnie 

informacji Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 roku 

(opinia nr 107/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie 

Informacji Wójta Gminy Zwierzyn o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 roku. 

Radni jednogłośnie przyjęli informację. Za jej przyjęciem głosowało 13 radnych. 
 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

   a) przystąpienia wraz z Nadleśnictwem Strzelce Krajeńskie do wspólnej realizacji   

       zadania pn. „Przebudowa dróg gminnych” 

 

       Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że projekt uchwały został wywołany 

w związku z rozmowami wójta z przedstawicielami Lasów Państwowych w Szczecinie. 

Przygotowane porozumienie obejmuje okres dwóch lat. Jeżeli uda się ze względów 

pogodowych coś zrobić w tym roku, to prace będą wykonywane. Jeżeli nie, to zadanie 

zostanie na 2017 rok. Gmina Zwierzyn będzie partycypować do 15 % w kosztach zadania. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gminy przedstawił 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie przystąpienia wraz z Nadleśnictwem Strzelce 

Krajeńskie do wspólnej realizacji zadania pn. „Przebudowa dróg gminnych” (opinia  

nr 108/2016 w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska zwróciła uwagę odnośnie zastosowanej numeracji w projekcie uchwały 

oraz wskazała na literówkę w załączniku nr 3 do uchwały w § 3 punkt 1 podpunkt 2 zamiast 

wyrazu dofinansowanie ma być dofinansowania. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że numeracja jest zgodna z używanym 

programem do pisania uchwał, oraz obowiązującej w tej sprawie ustawy a literówka zostanie 

poprawiona. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w sprawie przystąpienia wraz z Nadleśnictwem Strzelce Krajeńskie do 

wspólnej realizacji zadania pn. „Przebudowa dróg gminnych”. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XXII/115/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

       b) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 
 

       Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych  

w uchwale budżetowej na 2016 rok. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2016 rok (opinia nr 109/2016 w załączeniu do protokołu).  
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Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu wobec 

czego przewodniczący zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2016 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 13 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XXII/116/2016 (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6.  

 

7. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania radnych. 

 

Wszystkie wnioski radnych zgłoszone zostały wyłącznie na piśmie: 

 

Grzegorz Kuchciński wnioskował o:  

 wyczyszczenie odpływu melioracyjnego na ul. Kolejowej w Górkach Noteckich 

(naprzeciwko sklepu p. Koszyka), gdyż rów jest zarośnięty i dochodzi do licznych 

podtopień po opadach deszczu,  

 wysłanie oficjalnego pisma do Poczty Polskiej informującego, że obiekt jest 

pozostawiony bez opieki, a wynajmująca go osoba nie dba o jego stan techniczny, 

 ustalenie, czy zaznaczone drzewa na drodze Przyłęg - Górki Noteckie zostaną na 

jesieni usunięte, gdyż od ponad roku zagrażają użytkownikom drogi,   

 wykoszenie pobocza na drodze Przyłęg-Górki Noteckie od przejazdu do miejscowości 

Przyłęg,  

 przycięcie koron drzew zasłaniających światła padające z lamp ulicznych na  

ul. Kolejowej i Kurowskiej w Górkach Noteckich aż do Przysieki,   

 wykoszenie ścieżki rowerowej od starej poczty do szkoły,  

 weryfikację drzewostanu na terenie szkoły w Górkach Noteckich (przy boisku i za 

salą znajdują się suche drzewa i zagrażają bezpieczeństwu dzieci),  

 zgłoszenie do PKP złe zabezpieczenie przejazdu na ul. Kolejowej w Górkach 

Noteckich (obok barierek jest betonowy murek, który umożliwia przedostanie się na 

drugą stronę torowiska po zamknięciu szlabanu),  

 zgłosił prośbę mieszkanki ul. Kolejowej w Górkach Noteckich o pomoc przy 

wykoszeniu działki gminnej, przylegającej do jej budynku (ze względu na wiek nie 

jest w stanie zrobić tego sama).  

 

Anna Ryś-Konieczna wnioskowała o niezwłoczną wymianę betonowego słupa 

energetycznego  przy posesji na ul. Wojska Polskiego 106 w Zwierzynie, który jest pęknięty  

i pochylony, grozi powaleniem na dom. 

 

Renata Marcińczak:   

 prosiła o wykoszenie poboczy wzdłuż drogi w Sarbiewie od strony p. Prażanowskich 

do dworca kolejowego po obu stronach, gdyż mieszkańcy udający się w kierunku 

dworca nie mogą swobodnie iść poboczem,  

 zgłosiła mrugające oświetlenie nad jeziorem w Sarbiewie. 

 

Jarosław Skiba wnioskował o sprawdzenie hydrantu obok posesji p. Bałchanowskiego  

i p. Walaska. Hydrant ma uszkodzoną głowicę (zawór hydrantu). 

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o uzupełnienie ubytków w asfalcie na ul. Wojska 

Polskiego w Zwierzynie. 
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Mirosław Gniewczyński wnioskował o: 

 wycięcie 8-10 drzew pomiędzy drogą a ścieżką pieszo-rowerową w miejscowości 

Przysieka (4-5 szt. pomiędzy budynkiem świetlicy wiejskiej a przejściem dla pieszych 

w kierunku posesji p. sołtys oraz 4-5 szt. pomiędzy krzyżem a drogą gruntową w 

kierunku kanału), gdyż korzenie drzew uszkadzają nawierzchnię ścieżki, 

 wkopanie znaków drogowych przy ścieżce od miejscowości Zwierzyn II a Przysieką 

(przy bunkrze znaki są niejednokrotnie wyciągane i pochylone a znak przy posesji 

Mieczysława Topora leży na ziemi), 

 odkrzaczenie wzdłuż drogi powiatowej Górki Noteckie-Przyłęg (gałęzie akacji 

zajmują pas jezdni a odrosty przy pniach lip ograniczają widoczność przy wyjeździe z 

kierunku stacji na drogę powiatową), 

 odkrzaczenie przy drodze powiatowej Zwierzyn-Górecko, szczególnie przy zakrętach, 

gdyż rosnące krzaki ograniczają widoczność. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski  

i zapytania sołtysów 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa kolejny raz wnioskowała o oczyszczenie miejsca na 

chodnik, aby w przyszłości położyć na nim polbruk, wskazując, że to miejsce znajduje się 

przy gminnej drodze brukowej prowadzącej do stacji PKP, które od drogi oddzielone jest 

krawężnikiem (wniosek zgłoszony wyłącznie pisemnie). 

                                                                                                                                                                                               
Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8.  

 

9. Wolne wnioski i informacje. 

Jarosław Skiba przewodniczący Komisji Społecznej Rady Gminy Zwierzyn poinformował  

o przygotowaniu szkół pod względem organizacyjnym do nowego roku szkolnego, co było 

przedmiotem wyjazdowego posiedzenia komisji w dniu 29.08.2016r.    

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Zamknięcie XXII zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 11
40

 zamknął obrady XXII zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

  

         Protokółowała:                                                                      P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi rady gminy                                               Przewodniczący  Rady Gminy    

            

      Marzena Kaczmarek              Mirosław Gniewczyński 
 

 

 


